
Ordinarie styrelsemöte Samfälligheten Papegojan 9 maj 2016 

Närvarande; 

A; Anneli Wikberg 

B; Annika Petersson 

C; Anna Olsson 

D; Camilla Carlsson 

E; Thorsten Thorstensson 

F; Hans Andersson 

G; Peter Klittmar 

H; Ewon Wall 

Samt Valberedningen, Siwerth Lundberg och Christer Andersson. Dessa två är 

inbjudna för att det är ett stort problem att få ”folk ”att ställa upp och vara 

aktiva i Styrelsen. Vi diskuterade problemet och kom fram till ett förslag om att 

varje länga två gånger per år har längamöte för att sprida information om 

styrelsearbetet och mer aktivt involvera alla medlemmar i Samfällighets-

föreningen. 

Siwerth framförde att han till nästa årsmöte har för avsikt att sluta i 

valberedningen.  

Inget att anmärka på vårt förra protokoll. 

Vår ekonom Camilla Carlsson meddelar att ekonomin är under kontroll. 

Plåttäckningen på garagetaken som är undermåligt utförd, får under städdagen 

på en testdel en koll och tätningsmassa där det regnar in. Thorsten ser till att 

tätningsmassa blir inköpt.  

Firman som gjorde taken har upphört varför det inte går att reklamera arbetet. 

Vad gäller brandskydd på vinden verkar det vara en omöjlighet att få någon 

firma att ställa upp och göra jobbet då det är för litet och för jobbigt. Frågan 

om brandskydd var lyft redan 1997. Styrelsen fortsätter undersöka om det går 

att få någon firma som är intresserad av jobbet. 



Miljöstationen; Här gäller det för samtliga fastighetsägare att sortera sina sopor 

på ett bättre sätt SKÄRPNING!!! Styrelsen kommer att beställa tömning av 

pappersförpackningar en gång per vecka (förut varannan), till en 

kostnadsökning av mellan 6-7000 kr/år. 

Beträffande Forsåkersområdet kommer Ewon Wall och Lars Andersson gå på 

ett möte tillsammans med projektledaren för detta. Mer information i nästa 

protokoll. 

Lekplatsen i övre kvadranten kommer att iordningställas i likhet med redan 

byggd gård (nedre). Denna kommer att vara klar innan årsskiftet 16/17. 

Sammanhållande är Hans A. i Styrelsen. 

Länga B är den längan som ännu inte fått iordning debitering för avfuktaren i 

grunden. Behöver ni hjälp med det är Bertil Stridh behjälplig. 

Nästa möte är planerat den 13juni på Flintegatan 94, kl. 19. Välkomna! 

 

Protokollförare;   Justeras av; 

 

Annika Petersson   Ewon Wall 

 


